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Proposition gällande inköp av ytterligare en digital fartkamera 
 

 
 
Bakgrund 
 
För at förbätra vägstandarden på vårt vägnät har styrelsen funnit det angeläget at arbeta 
för at sänka has�gheten. Av denna anledning inköptes, för något år sedan, en digital 
fartkamera som kan förflytas inom vårt vägområde. Deta inköp i kombina�on med at vi 
sänkt rekommenderad has�ghet från 30 km/�m �ll 20 km/�m har medfört en något 
förbätrad vägstandard.  
 
Vidare har vi �digare beslutat om bildande av en vägfond på 1 000 kr/fas�ghet för at kunna 
genomföra åtgärder i enlighet med beslutad vägplan. Arbete i enlighet med denna plan har 
påbörjats under 2024 och kommer at fortgå under 2025. 
 
E�ersom vi har et vägnät på drygt 4 km inom vår samfällighet anser styrelsen at det finns 
behov av inköp av yterligare en digital fartkamera. Med två fartkameror som kan förflytas 
inom vårt område ökar �llsynen som har �ll sy�e at försöka hålla nere has�gheten på våra 
vägar. Om alla kan hålla en has�ghet på högst 20 km/�m så ökar trafiksäkerheten, vi får färre 
”pothål” och det underhållsarbete som görs på vårt vägnät håller längre. 
 
Förslag 
 
Styrelsen föreslår följande förslag at köpa in yterligare en digital fartkamera godkänns på 
årsstämman 2025. 
 
Kostnad 
 
Inköpet digital fartkamera beräknas kostnad c:a 25 000 kr och skrivs av på 5 år. 
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